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Mødedeltagere 
 

    
• Henrik Svendsen (HS) 

• Tine Sand Gybeck (TSG) 

• Ann-Mari Lundbæk Lauritsen (AML) 

• Eugen Sølberg (ES)                      
• Vagn Bille (VB) 

• René Pedersen (RP) 

• Dan Andersson (DA) 
 

 
Afbud fra: 
 

Tine Sand Gybeck 
Eugen Sølberg 
    

 
Fra KAB / drifts-
kontoret 

    

• Brian Ludvigsen (BL) 
• Anders Brøgger (AB) 
• Regnskabsmedarb. KAB Oscar Peter Randorf-Berg 

•  
    

 

Dagsorden 

 
1.  Markvandring  

Grundet det dårlige vejr, så blev markvandringen udskudt. 
 

2. Valg af referent.  
RP blev valgt. 

 
3. Gennemgang af referat fra sidste møde.  

Referatet blev godkendt. 
 

4. Gennemgang af budget ved KAB  

Oscar Peter Randorf-Berg fra KAB, havde en rigtig fin gennemgang af vores 
budget. Vi kunne derfor godkende budgettet da det var 
tilfredsstillende. 

 
5. Løbende sager fra Ejendomskontoret v. BL 

Igangværende vedligeholdsesopgaver (Fremsendes)  
Løber planmæssigt. 

 
Planlagte vedligeholdsesopgaver (Fremsendes) 
Det er planlagt at der opsættes julepynt og belysning V/flagstangen, ligesom 
sidste år og dette sker inden vores store juletræsfest d. 26.11.23. 
Der er undersøgt muligheder for at få nye varmeunit op i husene, men er pt. 
sat på standby da det prismæssigt ikke er rentabelt. 
 
Budgetopfølgning. Materiale fremsendes.  
Regnskabet ser fornuftigt ud, selvom der er flere udgifter til skimmelsvamp, 
udv. trapper m.m. Til næste afdelings møde, skal der stilles forslag om en ny 
pulje til ”Kollektiv råderet”. 
 
 
 
 



Afdelingsbestyrelsesmøde tirsdag den 31. oktober 2023 
Mødet afholdes i beboerhuset kl. 15:57 

Middag og drikkelse Vagn Bille 

Baunevangens afdelingsbestyrelse Side 2 
 

 
Status på det grønne område 
 Rampen til ”grønt” containeren er fundet forsvarligt, men det tilrådes 
selvfølgeligt, at man er opmærksom i vådt vejr. 

 
 

6. Info fra driftschef AB 
Status omkring affald – placering af affaldsbeholderne.  Enighed om placering? 
Der er lige kommet en dispensation fra Hvidovre Kommune til vores 
affaldsprojekt, så nu kan vi komme videre med vores løsninger. 
 

7. Opladning af elbiler i garage/carport. Sikkerhed – hvad er der af regler på 
området?  
Anders Brøgger kigger nærmere på sikkerheden, omkring opladning af elbiler, 
uden for de nyoprettede ladepladser. Herunder garager/carporte og fortove. 
 

8. Beboerhus, hegn ind til nabo? – mange gener!  
Der bliver taget kontakt til de involveret parter, for en løsning af problemet. 

 
9. Natascha kommer ind og fortæller om næste års planer for 

fællesarrangementer.  
Blev rykket til næste bestyrelsesmøde d. 28.11.23 

 
10. Evt. 

Vi drøftede bla. Lidt om den kollektive råderet og individuelle istandsættelses 
muligheder og ansvar i den forbindelse. 

 

 

 


